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Status 
Her er status en måned inn i 2023. Det er mange store avgjørelser som ligger 
foran oss, både lokalt og sentralt dette året. Det er viktig for oss at 
eventuelle spørsmål dere har kommer opp slik vi har mulighet til å besvare 
disse. Ikke baser avgjørelser på følelser og antagelser, men lytt til fakta og 
hva som vil gagne sporten vi alle er så glad i. Det er krevende økonomisk i 
travet nå, og vi må ta gode beslutninger for den tiden vi står i fremover. Det 
hjelper ikke å snakke om hva som kunne vært gjort annerledes eller hva som 
var bedre før, det er historie. Vi må tenke nåtid og fremtid. 

Championater 2022 på Jarlsberg 

Under V75 løpene 7. januar ble banechampionatene delt ut på Jarlsberg 
travbane. Vinneren 
ble;

Kusk -  Frode 
Hamre

Stallansatte - Bjørn 
Steine

Amatør - Adrian 
Solberg Akselsen

Monte -  Helene 
Kolle

Vi gratulerer! 

Mulig sammenslåing av Buskerud og Vestfold travforbund 

Vi har som vi skrev i forrige infoskriv jobbet mot en sammenslåing i flere år. 
I 2022 ble det på forretningssiden et delt eierskap mellom de to forbundene 
i Jarlsberg Arena. Dette var et viktig og riktig steg for vår region. Nå 
anbefaler et samlet styre i både Buskerud og Vestfold en sammenslåing også 
på foreningssiden. 

Det er gjennomført to medlemsmøter i januar. I tillegg har vi og øvrige 
reperensanter fra styrene vært ute på samtlige generalforsamlinger i lagene 
nå i januar. Vi ønsker å si tusen takk for at vi har fått være med på 
generalforsamlingene, og for engasjementet dere viser. Det skjer mye bra 
ute i lagene og her kan vi lære av hverandre. Det lover veldig godt for 
fremtiden i vår region. 

VIKTIG  

• 15. Februar   - 
Organisasjonskurs - 
DNT, i Buskerud på 
Brunes grendehus.    

• 20. Februar   - 
Medlemsmøte for 
Buskerud, Brunes 
grendehus. 

• 23. Februar   - 
Medlemsmøte for 
Vestfold, Jarlsberg 
travbane 

• 27. Februar - 
Organisasjonskurs - 
DNT i Vestfold på 
Jarlsberg travbane. 

• Har du informasjon 
som du tenker hadde 
vært flott å dele så ta 
kontakt med 
undertegnede på e-
post: 
anita.sonsteby@hotm
ail.com eller 
malin.sandbak@horze
.com  

INFORMASJON 

mailto:anita.sonsteby@hotmail.com
mailto:anita.sonsteby@hotmail.com
mailto:malin.sandbak@horze.com
mailto:malin.sandbak@horze.com


Buskerud og Vestfold travforbund 31. januar  2023

På medlemsmøtene og generalforsamlingene har vi tatt i mot 
spørsmål i forhold til sammenslåing. Disse har vi svart ut og vi håper 
dere har fått en bedre forståelse for hvorfor vi anbefaler 
sammenslåing nå. Det har også vært et ønske med dokumentasjon på 
regnskaper og juridiske dokumenter. Det jobber vi nå med å få på 
plass. Den dokumentasjonen som er etterspurt vil bli presentert på  
medlemsmøte i februar. Er det fortsatt spørsmål dere trenger svar 
på, så ta kontakt slik at vi har mulighet til å svare ut dette på samme 
møte.  

Forbundsstyrene har fra forrige generalforsamling jobbet mot en 
sammenslåing. Mandatet vårt i forhold til dette ble bekreftet på 
høstkonferansen der lagene i Buskerud og Vestfold var representert. 
Vi kan forsikre alle om at dette har vært, og er, en gjennomtenkt og 
grundig prosess. Det har gjennom hele det siste året vært et tett 
samarbeidet på forbundsnivå. Vi har gjennomført lagledermøter 
felles, nettopp for at dette skulle forankres i hele organisasjonen og 
ikke bare på styrenivå. Vår oppfatning er at dette på lagledernivå er 
godt forankret,  vi regner med at de igjen har forankret dette i egne 
styrer og til sine medlemmer. Vi har også gjennom 
informasjonsskrivene, som nå er felles for Buskerud og Vestfold, gitt 
alle medlemmer innblikk i hva som rører seg både sentralt og lokalt. 
Felles arrangementer for at de to forbundene blir mer sammensveiset 
har vært fokus det siste året. Noe felles dugnad,  lokallags 
representanter ved premieutdeling under Jarlsberg Grand Prix 
stevnet og at invitasjonen til høstkonferansen gikk ut til samtlige 
medlemmer er gode eksempler på. 

Vår og sportens felles utfordring med hensyn til rekruttering er også 
noe vi har tatt på alvor og vi er glade for at vi har fått på plass en 
felles ungdomsgruppe. 

Vi er derfor av den helt klare oppfatning av at en sammenslåing er 
noe vi er klare for å gjøre nå. Endringer kan oppleves skremmende, 
men må til i en verden som hele tiden er i bevegelse. 

Møte med LMD

I oktober i fjor ble alle oppfordret til å bruke sine kontakter for å få 
til politiske møter for å påvirke «Forskrift om fordeling av 
overskuddet fra pengespill på hest» som var ute på høring.  Anita 
Sønsteby og Elisabeth Bremeyer Carlsen hadde den 8. november 
møte med DNT leder Erik Skjervagen og generalsekretær Svein 
Morten Buer. Der ble vi gitt oppdraget og mandatet å få i stand et 
møte med Landbruksministeren. I enkelte travmediers omtale av 
møtet kan det virke som at dette ikke var forankret sentralt. Dette 
medfører ikke riktighet. Forankringen i både den politiske og 

Innspill 

Har dere andre ting dere 
gjerne vil vi skal ta tak i så 
send oss en mail. Vi er glade 
for alle innspill, små og store.  

Ungdomsgruppe  

15. januar hadde 
ungdomsgruppen sin andre 
sosiale samling på Jarlsberg. 

Det er nå planlagt stallbesøk 
til kjente store trenere i vår 
region. Dette håper vi vil være 
en inspirasjon for alle våre 
flott ungdommer.

Kjenner dere noen som er 
interessert i hest eller 
nysgjerrig på sporten vår så 
inviter de med. De trenger 
ikke å være medlemmer for å 
være med å se om dette 
kanskje er en sport for dem.  
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administrative ledelsen i DNT ble gjort allerede i november.

Etter fire avslag fikk vi 25. januar endelig til et møte i LMD. Landbruksministeren hadde dessverre 
ikke anledning, men vi er veldig glade for at vi fikk til et møte med statssekretæren, som er 
Landbruksministerens nærmeste. Våre argumenter og bekymringer for hvilke konsekvenser 
forskriften vil få, for en sport som allerede sliter, hvis den blir stående slik den er presentert i høringen 
ble lagt frem og lyttet til. 

I møtet startet vi med å si at sportens rettigheter i forhold til å eie eget produkt i form av lyd og 
bilder, samt at man må få månedlig tilskudd a-konto var så selvfølgelig og hadde kommet så tydelig 
frem i høringssvarene, at vi ikke tenkte vi skulle bruke så mye tid på dette. Fokuset vårt var på hvilke 
konsekvenser vi allerede ser med hensyn til et stadig synkende antall fødte travhester, at eksporten av 

travere er større enn importen, samt hvilke trusler vi ser 
for hestenæringen som en distriktsnæring og kulturbærer  
Vi hadde også fokus på Norsk Rikstoto, og at vi regnet 
med at LMD ville stille krav til effektiv drift nå som de 
rendyrker seg selv som et spillselskap og at fallende 
omsetning også må bety reduserte driftskostnader slik at 
det blir mer overføringer til formålet. At premier er det 
viktigste virkemiddelet for en sunn hestenæring, og at 
premienivået fra 2022 måtte opprettholdes eller helst 
økes var også noe vi la frem. 

Opplevelsen vår er at vi ble møtt på en positiv måte og at 
de var oppriktig interessert og lydhøre for det vi 
presenterte. 

Forslag til tilskudd til banene 

I desember ble et forslag til overføringer av tilskudd til løpsarrangement sendt ut til alle banene. I 
modellen som er presentert kommer Jarlsberg travbane meget dårlig ut sammenlignet med de andre 
banene. Forslaget innebærer at vi har et tilskudd på nivå med Momarken til tross for at vi har 33% 
flere løpsdager. Tilskuddet er to millioner lavere enn til Varig Orkla som vi har et likt antall kjøredager 
som (47 Jarlsberg, 46 Varig). 

Forslaget er etter vår oppfatning ikke rettferdig og vi svarte umiddelbart på dette. I begynnelsen av 
året fikk vi svar fra generalsekretæren om at dette var et forslag som baserte seg på tilskudd utdelt i 
2022 og at dette skulle behandles i DNT styret. Vi har derfor på vegne av Buskerud og Vestfold 
travforbund,samt driftsselskapet på Jarlsberg, skrevet og sendt et notat til hele styret som påpeker det 
vi mener er åpenbare feil og mangler i fordelingen som er gjort. Vi forventer at dette tas opp og 
gjennomgås på styremøte 3. februar, og at de endrer dette snarlig. I modellen kan det se ut til at midler 
som skulle vært tilført Jarlsberg ligger inn under Norsk Trav. Tilskuddet som tidligere gikk til 
Drammen i forhold til hester og medlemmer i Buskerud regionen ble ved nedleggelsen overført til 
Norsk Trav. Når vi nå er eier Jarlsberg sammen, mener vi at hele denne potten må tilføres Jarlsberg. 

Hilsen fra  Anita Sønsteby og Malin Sandbæk
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